



飞行模拟设备合格证

FLIGHT SIMULATION DEVICE CERTIFICATE

合格证编号/CERTIFICATE No. 2016-091

运营人名称/NAME OF OPERATOR

意大利 Rotorsim 有限公司

Rotorsim Srl

飞行模拟设备类型、发动机型号/TYPE OF FSD/ENGINE MODEL

AW-139 FFS #1/PWC PT6C-67C

飞行模拟设备厂家、序列号/FSD MAN./SN.

CAE / 2EFS-628

地址/LOCATION

意大利, 塞斯多卡莱德/Sesto Calende, Italy

经中国民用航空局模拟机鉴定组鉴定, 确认该飞行模拟设备满足中国民用航空规章 CCAR-60 部 D 级要求。除被放弃、暂扣或吊销外, 本合格证有效期至 2017 年 9 月 30 日。如果计划的鉴定在合格证期满日期之后 30 天内进行, 该合格证在此期间仍被视为有效。

This is to certify that, after the evaluation of the Simulator Evaluation Group of CAAC, the FSD above complies with level D requirements of CCAR-60. This certificate, unless waived, suspended, or revoked, shall be valid until Sept. 30, 2017. When planned evaluation is carried out within 30 days after the expiration of validity, the certificate is still deemed valid during the period of that time.

颁发日期/Issue date

二〇一六年九月十二日/Sept. 12, 2016

中国民用航空局飞行标准司

颁证单位/Issued by

FLIGHT STANDARDS DEPT., CAAC

签字/Signature